
 

 

Z Á P I S N I C A 
napísaná zo zasadania Obecného zastupiteľstva v Krušetnici 

konaného dňa 24. októbra 2014 

 

 ––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 

 

P r í t o m n í : Poslanci podľa pripojenej prezenčnej listiny 

 

N e p r í t o m n í: Mgr. Terézia Pacoňová 

 

H o s t i a :  Mária Naništová - kontrolórka obce 

    Igor Janckulík - poslanec ŢSK 

    Miroslav Mäsiar 

    Ing. Jozefína Janckulíková 

    Pavol Sitárik 

 

 Zasadanie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce p. Jozef Stančík, ktorý 

privítal prítomných a uviedol, ţe zasadanie obecného zastupiteľstva je uznášania schopné, 

neprítomná je poslankyňa Mgr. Terézia Pacoňová, ktorá sa ospravedlnila. 

 Za zapisovateľku bola určená pracovníčka obecného úradu p. Alţbeta Páterková, za 

overovateľov starosta určil p. Mgr. Martin Bodorík a p. Anna Rončáková. 

 Starosta privítal hlavnú kontrolórku obce p. Máriu Naništovú a občanov našej obce p. 

Miroslava Mäsiara, p. Ing. Jozefínu Janckulíkovú a p. Pavla Sitárika. 

 

Navrhol tento program:  

 

1. Plnenie uznesenia z posledného obecného zastupiteľstva 

2. Zhodnotenie Volebného programu za obdobie 2010 - 2014 

3. Rozbor hospodárenia za III. štvrťrok 2014 

4. Schválenie II. úpravy rozpočtu na rok 2014 

5. Správa nezávislého audítora ku konsolidovanej závierke za rok 2013 

6. Informatívna správa o voľbách do orgánov samosprávy obcí - 15. 11. 2014 

7. Informatívna správa o zateplení 6-bj. 

8. Informatívna správa o aktivačnej činnosti 

9. Schválenie podania žiadosti na Environmentálny fond na projekt s názvom 

"Zavedenie zberu a zhodnotenia biologicky rozložiteľného odpadu v obci 

Krušetnica" 

10. Prehodnotenie stretnutia s dôchodcami - 29. 10. 2014 

11. Rôzne - prejednanie žiadostí 

12. Diskusia 

13. Schválenie uznesenia a záver 

 

 

R O K O V A N I E : 

 
Po prečítaní programu starosta obce vyzval poslancov, v prípade ak niečo majú na 

doplnenie alebo na zmenu programu, nech sa vyjadria. Poslanci nemali ţiadne návrhy na 

doplnenie, jednohlasne schválili program jednania. 

 



 

 

Hneď na úvod oboznámil starosta obce  prítomných poslancov o petícii, ktorú mu priniesli 

zástupcovia občanov, ktorí ţiadajú, aby prečerpávacie zariadenia nachádzajúce sa v budúcej 

stavbe hlavného zberača v projekte "Zásobovanie vodou a kanalizácia oravského regiónu, etapa 

2" boli umiestnené mimo zastavaného územia obce.  

Zástupca občanov p. Miroslav Mäsiar ďalej uviedol, ţe ani on sám nesúhlasí s 

umiestnením prečerpávačky v intraviláne obce; on sa dozvedel, ţe tam bude prečerpávačka len 

pred cca mesiacom a doteraz nikto nevie, aký bude z nej hluk, smrad.... keďţe OVS, a. s. Dolný 

Kubín sa nevyjadrila k ţiadosti, ktorú jej zaslala obec ešte 28. 02. 2014. On ako zástupca 

občanov ţiada, aby bola na OVS, a. s. Dolný Kubín opätovne zaslaná ţiadosť o ich vyjadrenie 

hlavne k hlučnosti. 

Pán Pavol Sitárik uviedol, ţe ani on nesúhlasí s umiestnením prečerpávačky tam, kde je 

naplánovaná, je to v tesnej blízkosti jeho rodinného domu a tieţ preto ţe v prípade, keď bude 

napr. porucha, určite z nej pôjde smrad. Dozvedel sa, ţe pôvodne bola naplánovaná inde, tak 

chce vedieť dôvod, prečo obec povolila, aby bola priamo v obci. 

K vyjadreniam p. Mäsiara a p. Sitárika starosta obce uviedol, ţe v rámci spomínaného 

projektu majú byť v obci vybudované aţ 3 prečerpávačky, projekt sa vôbec nemenil, boli tam 

naplánované uţ od samého začiatku. Obec na výstavbu povolenie nevydala, povolenie na 

takúto stavbu vydáva Okresný úrad, odbor starostlivosti o ţivotné prostredie. Tieţ uviedol, ţe 

pred niekoľkými rokmi sa k tomuto projektu konal verejný hovor, kde boli občania 

oboznámení s celou výstavbou kanalizácie, aj s prečerpávačkami. Zariadenie bude postavené 

na pozemku, ktorý vlastní Slovenský vodohospodársky podnik, ktorý si dlhodobo prenajala 

resp. odkúpila OVS, a. s. Dolný Kubín o rozlohe cca 12 m2 a vôbec nepôjde z neho smrad ani 

nadmerný hluk. Boli spolu so zástupcom starostu obce p. Dorušákom a pracovníčkou OcÚ p. 

Páterkovou osobne pozrieť na takéto zariadenie, ktoré sa nachádza v Oravskej Jasenici a všetci 

zhodne potvrdili, ţe nebol cítiť ţiadny výrazný zápach a keď bolo zariadenie zapnuté, 

nevychádzal ţiadny nadmerný hluk. Je to panelovo uzavretý priestor v hĺbke cca 4 m.Podobné 

prečerpávačky sa nachádzajú aj napr. v Zákamennom, Námestove. Na hlavný zberač budú 

napojené domácnosti od ţeleznej lavice po prečerpávačku pri volejbalovom ihrisku.  

K celému tomuto problému starosta uviedol, ţe petícia bude zaslaná na OVS, a. s. Dolný 

Kubín, taktieţ bude opätovne ţiadať o vyjadrenie sa k ţiadosti z 28. 02. 2014, na ktorú nemáme 

doteraz odpoveď a ktorá sa týkala vyjadrenia sa k hluku a smradu z prečerpávačky. A keď bude 

odpoveď, aţ potom bude moţné oboznámiť občanov s týmito informáciami.  

 

Pán Miroslav Mäsiar tieţ chcel vedieť, aká bude hlučnosť sneţných diel, ktoré zakúpil p. 

Miroslav Florek na lyţiarky vlek. Keďţe od lyţiarskeho vleku k jeho domu je prázdny vzdušný 

priestor, keď ich má zapnuté, veľmi hučia a rušia ich. Ďalej by chcel poţiadať o presunutie 

dopravnej značky, začiatok obce Krušetnica, nakoľko tá sa nachádza tesne pred jeho rodinným 

domom a väčšina áut, ktoré vchádzajú do obce ide veľmi rýchlo (viac ako 50 km/hod.) a on sa 

bojí, aby sa niečo nestalo.  

K tomuto starosta obce uviedol, ţe on nevie, aká bude hlučnosť sneţných diel, pretoţe celé 

stavebné povolenie na výstavbu sedačkovej lanovej dráhy dávalo Ministerstvo dopravy SR. S 

touto poţiadavkou je preto potrebné sa obrátiť priamo na p. Miroslava Floreka.  

K posunu dopravnej značky uviedol, ţe o toto musia poţiadať ODI, nakoľko je to 

dopravná značka, a tú si nemôţe len tak hocikto svojvoľne posunúť. 

 

Po prerokovaní ţiadostí miestnosť opustili zástupcovia občanov p. Miroslav Mäsiar, p. 

Jozefína Janckulíková a p. Pavol Sitárik a ďalej sa pokračovalo podľa pozvánky.  

  

V bode 1/ starosta obce oboznámil prítomných o plnení uznesenia z minulého zasadania. 

Podrobne oboznámil so všetkými bodmi uznesenia, ktoré boli splnené. Vyzval predsedu 



 

 

komisie ţivotného prostredia, výstavby a územného plánovania, aby podal správu o konaní 

zasadania tejto komisie a tieţ návrh resp. odporúčanie pre obecné zastupiteľstvo.  

Predseda komisie p. Jozef Dorušák prečítal prítomným poslancom zápisnice zo zasadaní 

komisie, kde navrhované riešenie ohľadom povodňového stavu obecného kanálu, ktorý vedie v 

katastri obce bolo, aby sa v šachte za p. Pavlom Bzinčákom, č. 144 upravil prietok cez p. 

Štefana Janečka, č. 143 a tieţ aby sa v budúcnosti oslovili majitelia pozemkov, ktorí nemajú 

rúry, aby si ich v dohľadnom čase zadováţili a osadili, čím sa predíde záplavám v otvorenom 

toku kanálu.  

Navrhované riešenie ohľadom sťaţnosti majiteľky rod. domu č. 94 p. Evy Papákovej, vo 

veci umiestnenia siláţnych ţľabov na susednom pozemku p. Michala Brčáka bolo, aby bolo p. 

Michalovi Brčákovi navrhnuté odstrániť stavbu na základe stavebného zákona č. 50/1976 Zb. 

(T: 30. 05. 2015), taktieţ aby obci oznámil, aké aktivity plánuje na uvedenom pozemku v 

blízkej budúcnosti (T: 30. 11. 2014) a tieţ navrhla, aby odstránil hnoj vedľa cesty nad 

cintorínom (T: 30. 11. 2014), nakoľko je to nepovolená skládka. Dôvod, prečo navrhli odstrániť 

stavbu aţ v roku 2015 je, ţe náklady vynaloţené na siláţne ţľaby boli vysoké a je v nich 

navezené krmivo pre statok, ktorý nie je moţné skŕmiť v krátkom čase.  

 

V bode 2/ pracovníčka OcÚ p. Páterková prečítala Zhodnotenie volebného programu OcÚ 

v Krušetnici za roky 2010 - 2014. V tomto zhodnotení sú uvedené podrobne aktivity a práce, 

ktoré boli v rámci volebného obdobia 2010 - 2014 vykonané a tvorí prílohu č. 1 tejto 

zápisnice.  

 

V bode 3/ účtovníčka OcÚ p. Beganová predloţila Rozbor hospodárenia za III. štvrťrok 

2014, ktorý tvorí prílohu č. 2 tejto zápisnice. Rozbor prítomným poslancom podrobne prečítala 

a oboznámila ich so všetkými poloţkami v príjmovej aj výdavkovej časti. Uviedla, ţe obec sa 

pri financovaní obecnej samosprávy riadila stanoveným rozpočtom. Plnenie rozpočtu v III. 

štvrťoku 2014 bolo v súlade s rozpočtovými pravidlami na všetkých úsekoch samosprávy. 

Poslanci nemali ţiadne pripomienky, Rozbor hospodárenia za III. štvrťrok 2014 bol 

jednohlasne schválený (Za: 6, Proti: 0, Zdrţal sa: 0).  

 

V bode 4/ účtovníčka obce p. Beganová predniesla návrh na schválenie II. úpravy rozpočtu 

na rok 2014. Táto úprava sa týka príjmov a výdavkov beţného rozpočtu a tieţ výdavkov 

kapitálového rozpočtu. Po prečítaní návrhu neboli ţiadne dotazy zo strany poslancov a návrh 

bol jednohlasne schválený (Za: 6, Zdrţal sa: 0, Proti: 0).  

 

V bode 5/ účtovníčka OcÚ p. Beganová oboznámila poslancov so Správou nezávislého 

audítora ku konsolidovanej účtovnej závierke za rok 2013. Podľa názoru audítora Ing. Igora 

Šramka, konsolidovaná účtovná závierka účtovnej jednotky verejnej správy, ktorú za 

konsolidovaný celok zostavila obec Krušetnica poskytuje pravdivý a verný obraz 

konsolidovanej finančnej situácie k      31. 12. 2013 a jej konsolidovaného výsledku 

hospodárenia za rok končiaci sa k uvedenému dátumu v súlade so zákonom o účtovníctve. 

Neboli zistené ţiadne závaţné nedostatky. Prítomní poslanci vzali správu audítora na vedomie.  

 

V bode 6/ starosta poţiadal p. Páterkovú, zapisovateľku Miestnej volebnej komisie (MVK) 

v našej obci, aby informovala o voľbách do orgánov samosprávy obcí, ktoré sa budú konať                

15. novembra 2014. Do MVK boli delegovaní 2 členovia rôznych politických subjektov a 

keďţe MVK musí mať minimálne 5 členov, 3 členovia bol domenovaní. Uskutočnilo sa aj 1. 

zasadanie komisie, na ktorom boli zvolení predseda a podpredseda. Predsedkyňou MVK je 

Mgr. Lucia Floreková a podpredsedom p. Miroslav Kadavý. Všetci členovia zloţili zákonom 

predpísaný sľub a boli poučení o ostatných právnych predpisoch, ktoré sa týkajú volieb. Na 



 

 

tomto zasadaní sa členovia MVK zaoberali aj registráciou kandidátnych listín na starostu obce 

a poslancov obecného zastupiteľstva. Do stanoveného termínu predloţilo kandidátne listiny na 

starostu obce 6 kandidátov, všetci nezávislí a 12 kandidátov na poslancov ObZ, za politické 

strany aj nezávislí. MVK zaregistrovala všetkých kandidátov tak na starostu obce ako aj na 

poslancov ObZ, nakoľko všetci splnili zákonom predpísané náleţitosti a všetci boli o svojej 

registrácii písomne informovaní. Zapisovateľka a predsedkyňa MVK sa ešte zúčastnia školenia, 

ktoré sa uskutoční na MsÚ v Námestove, termín ešte nevieme. Obec podľa organizačného 

harmonogramu zabezpečí, aby chod volieb prebehol bez problémov a v súlade s príslušnými 

zákonmi. 

 

V bode 7/ starosta informoval o schválení ţiadosti na zateplenie 6-bj. zo Štátneho fondu 

rozvoja bývania. Zateplenie vykonáva firma Z-Mont, s. r. o., Oravská Jasenica. 6-bj. je uţ celá 

zateplená, momentálne sa naťahuje sieťka a lepidlo. Dúfame, ţe nám bude priať počasie a 

dokončí sa aj vonkajšia omietka. Práce by mali byť ukončené v polovici novembra 2014.  

 

V bode 8/ pracovníčka OcÚ p. Páterková informovala, ţe do 31. 12. 2014 vykonávajú 

aktivačnú činnosť v počte 32 hod. mesačne podľa zákona o hmotnej núdzi 6 občania, ktorí 

poberajú dávku v hmotnej núdzi. Ak chcú túto dávku poberať aj naďalej, musia odpracovať 

potrebný počet hodín; v prípade, ţe ponuku na aktivačnú činnosť odmietnu, dávka im bude 

odňatá. Ich dochádzku a celkovú evidenciu chodí kontrolovať koordinátorka ÚPSVaR 

Námestovo. 

Taktieţ sa pokračuje v Dohodách o podmienkach vykonávania menších obecných služieb 

organizovaných obcou podľa § 3 ods. 3a)  zákona 369/1990 Zb. o obecnom zriadení s 2 

uchádzačmi o zamestnanie, ktorí sú v hmotnej núdzi a ktorí spĺňajú podmienky na vykonávanie 

týchto sluţieb. Práce vykonávajú v rozsahu 64 hod. mesačne a k základnej dávke v hmotnej 

núdzi im ÚPSVaR vypláca aktivačný príspevok vo výške 61,60 €. 

Naďalej trvá pracovný pomer 2 UoZ na základe Dohody o poskytnutí príspevku na 

podporu rozvoja miestnej a regionálnej zamestnanosti - § 501 zákona č. 5/2004 Z. z. o službách 

zamestnanosti.  

Všetci pracovníci vykonávajú práce ako pomocní pracovníci - upratovanie a úprava 

verejných priestranstiev (námestie, cintorín, ihriská...), údrţba autobusových čakární 

a zastávok, MK a chodníkov.  

 

V bode 9/ starosta informoval o podaní ţiadosti na Environmentálny fond SR na projekt             

"Zavedenie zberu a zhodnotenia biologicky rozložiteľného odpadu v obci Krušetnica" a tieţ 

"Zásobovanie vodou a kanalizácia oravského regiónu, etapa 2". Ţiadosti boli odovzdané včas; 

či budú schválené alebo nie sa rozhodne do konca roka 2014. 

 

V bode 10/ starosta uviedol, ţe dňa 29. 10. 2014 sa uskutoční stretnutie (posedenie) s 

našimi dôchodcami. Bolo by dobré, keby sa aj poslanci zúčastnili tohto zasadnutia, nech si 

starší občania oţivia, kto reprezentuje našu obec a na koho sa môţu obracať so svojimi 

ţiadosťami a nápadmi. Obec zabezpečí všetko ostatné - obed, kávu, koláč a program ţiakov zo 

ZŠ a MŠ, tieţ po dohode s p. Igorom Janckulík im bude poskytnutá malá pozornosť vo forme 

domácich utierok. Pán Igor Janckulík uviedol, ţe on zabezpečí tašky a tieţ za seba poskytne 

pozornosť vo forme reflexných pások a darčeka.  

 

V bode 11/ starosta oboznámil prítomných poslancov o písomnej ţiadosti Spojenej školy 

internátnej v Námestove, ktorá ţiadala o finančný príspevok alebo vecné ceny do tomboly 14-

teho reprezentačného školského plesu, ktorý sa bude konať dňa 22. 11. 2014. Finančný zisk 

z tohto plesu chcú pouţiť na nákup kompenzačných pomôcok pre postihnuté deti.  



 

 

Starosta navrhol poskytnúť príspevok vo výške 100,- €, s ktorým návrhom súhlasili všetci 

prítomní poslanci (Za: 6, Proti: 0, Zdrţal sa: 0). 

Starosta obce ďalej informoval o ústnej ţiadosti OVS, a. s. Dolný Kubín, ktorá ţiada o 

zmenu trasy kanalizácie v rámci projektu "Zásobovanie vodou a kanalizácia oravského regiónu, 

etapa 2. Nová trasa by mala ísť od prečerpávačky po poľnej ceste, ktorá vedie popod Pčelov aţ 

do Brezy a ktorej vlastníkom je obec. Tým by sa predišlo rozkopaniu pozemkov vlastníkov 

Popod Pčelov aţ smerom na Chotár.   

K tejto ţiadosti sa vyjadril p. Igor Janckulík, ktorý uviedol, ţe po skúsenostiach aj v iných 

obciach sa veľmi ťaţko jedná s OVS, a. s. Dolný Kubín a cesty zostanú v dezolátnom stave a 

nikto nemá záujem ich opraviť a dať do pôvodného stavu. Navrhol poslancom, aby zmenu 

schválili, ale za odplatu, aby bola vyasfaltovaná miestna komunikácia, ktorá vedie k 

futbalovému ihrisku, ktorá aj tak bude rozkopaná v rámci projektu, s ktorým návrhom súhlasili 

všetci prítomní poslanci (Za: 6, Proti: 0, Zdraţal sa: 0) a zároveň poverili starostu na jednanie s 

OVS, a. s. Dolný Kubín ohľadom zmeny projektu a vyasfaltovania miestnej komunikácie. 

Poslanci ďalej uviedli, ţe v prípade, ţe OVS, a. s. Dolný Kubín nebude súhlasiť s 

vyasfaltovaním miestnej komunikácie v dĺţke 280 m a šírke 3 m, resp. nedôjde k dohode, 

realizácia stavby bude zastavená na miestnej komunikácii ku futbalovému ihrisku aţ do jej 

vyriešenia. 

Ďalej Igor Janckulík vyslovil ústnu ţiadosť Oravského záchranného systému, o. z. 

o odkúpenie resp. prevod špeciálneho automobilu FORD F - 350 4X4, ktoré obec získala 

darovaním od štátu. Obec ho nevyuţíva, vyuţíva ho práve Oravský záchranný systém. Poslanci 

nemali ţiadne námietky voči odpredaju, ţiadosť jednohlasne schválili (Za: 6, Proti: 0, Zdrţal 

sa: 0). Špeciálny automobil bude Oravskému záchrannému systému poskytnutý bezplatným 

prevodom. 

 

V bode 12/ ktorý bol určený na diskusiu vystúpil poslanec p. Mgr. Martin Bodorík a 

informoval sa, ako bude vyriešená ich ešte minulá poţiadavka ohľadom osadenia rúr na 

kanalizáciu v ich ulici. On je nútený kaţdé 3 týţdne vyváţať ţumpu, pretoţe tam má povrchovú 

vodu a nevie si predstaviť, ţe to takto bude robiť stále.  

Starosta k tomuto uviedol, ţe aj keď je tá poţiadavka ešte z minula, nedá sa to urobiť zo 

dňa na deň. Toto volebné obdobie končí a preto navrhol, aby tí, ktorí budú zvolení za 

poslancov ObZ do budúceho volebného obdobia, sa intenzívne zaoberali touto problematikou. 

Vybudovanie kanalizácie v II. ulici v IBV Sihlách je skutočne potrebné, avšak toto volebné 

obdobie sa to uţ nestihne, preto doporučil, aby sa majitelia pozemkov z tejto ulice obrátili uţ na 

nové ObZ. 

Ďalej poslankyňa p. Mgr. Danka Jančová uviedla, ţe je potrebné vyzvať p. Dušana 

Rončáka, na vyčistenie garáda popred ich rodinné domy, nakoľko voda, ktorá preteká týmto 

garádom vyviera z jeho garáţe a strašne zapácha.  

K tomuto starosta obce uviedol, ţe p. Dušan Rončák bude písomne vyzvaný na nápravu a 

vyčistenie garáda. 

 

V diskusii ďalej vystúpil p. Igor Janckulíka, poslanca ŢSK, ktorý poslancov informoval o 

zasadaniach ŢSK, o činnostiach, ktoré vyvíja v rámci okresu Námestovo spolu s ostatnými 

poslancami.  

 

Nikto z prítomných poslancov a ani hostí uţ v diskusii nevystúpil. 

Starosta obce poďakoval všetkým poslancom za spoluprácu v končiacom sa volebnom 

období, poprial tým, ktorí kandidujú buď za starostu obce alebo poslancov ObZ, aby boli 

úspešní a tieţ, aby sa aj naďalej zaujímali nielen o potreby ale aj problémy, ktoré v obci často 

prichádzajú zo dňa na deň. On uţ v nasledujúcom volebnom období nekandiduje na funkciu 



 

 

starostu obce, preto verí, ţe jeho nástupca bude pokračovať vo zveľadovaní obce aspoň tak, ako 

sa on snaţil počas jeho piatich volebných období. Poslancom za ich spoluprácu vo volebnom 

období 2010 - 2014 starosta ako poďakovanie odovzdal plaketu s erbom obce 

Na záver poţiadal zapisovateľku o prednesenie návrhu na uznesenie. 

 

 

U Z N E S E N I E  č. 5/2014 

________________________ 
 

 

 

Obecné zastupiteľstvo v Krušetnici 

 

 

A.  BERIE NA VEDOMIE 

 

1/ plnenie uznesenia z posledného obecného zastupiteľstva; 

2/ zápisnice komisie ţivotného prostredia, výstavby a územného plánovania; 

3/ zhodnotenie Volebného programu Obecného úradu za roky 2010 - 2014; 

      4/ správu nezávislého audítora ku konsolidovanej účtovnej závierke za rok 2013; 

      5/ informatívnu správu o voľbách do orgánov samosprávy obcí; 

      6/ informatívnu správu o o zateplení 6-bj. 

      7/ informatívnu správu o aktivačnej činnosti; 

      8/ informatívnu správu o podaní ţiadostí na Environmentálny fond SR na projekty z  

          názvom "Zavedenie zberu a zhodnotenia biologicky rozloţiteľného odpadu v obci  

          Krušetnica" a "Zásobovanie vodou a kanalizácia oravského regiónu, etapa 2"; 

      9/ informatívnu správu o organizovaní stretnutia s dôchodcami. 

 

 

B. SCHVAĽUJE 

 

      1/ rozbor hospodárenia za III. štvrťrok 2014; 

      2/ II. úpravu rozpočtu za r. 2014; 

      3/ bezplatný predov špeciálneho automobilu zn. FORD F - 350 4X4, ŠPZ NO332BL pre  

          Oravský záchranný systém, o. z. Námestovo; 

      4/ finančný príspevok pre Spojenú školu internátnu v Námestove vo výške 100,00 €. 

 

 

C. SÚHLASÍ 

 

      1/ so zmenou trasy kanalizácie v rámci projektu "Zásobovanie vodou a kanalizácia  

          oravského regiónu, etapa 2; za odplatu ţiada o vyasfaltovanie miestnej komunikácie k  

          futbalovému ihrisku, ktorá bude taktieţ rozkopaná v rámci realizácie projektu. 

 

 

D. POVERUJE starostu obce 

  

1/ na jednanie s Oravskou vodárenskou spoločnosťou, a. s. Dolný Kubín ohľadom zmeny 

    projektu a vyasfaltovania miestnej komunikácie  

                    



 

 

E. DOPORUČUJE 

 

 1/ zaslať petíciu občanov obce Krušetnica, ktorou ţiadajú, aby prečerpávacie zariadenia  

   nachádzajúce sa v budúcej stavbe hlavného zberača v projekte "Zásobovanie vodou a  

   kanalizácia oravského regiónu, etapa 2" boli umiestnené mimo zastavaného územia obce  

   na Oravskú vodárenskú spoločnosť, a. s. Dolný Kubín a opätovne ich poţiadať o  

   odpoveď na ţiadosť, ktorá im bola zaslaná dňa 28. 02. 2014; 

 2/ starostovi obce zistiť, aká bude hlučnosť nových sneţných diel pri lyţiarskom vleku a  

     tieţ poţiadať ODI Dolný Kubín o premiestnenie dopravnej značky označujúcej začiatok  

     obce Krušetnica pri p. Miroslavovi Mäsiarovi, č. 253; 

      3/ starostovi obce písomne vyzvať p. Dušana Rončáka, č. 259 na vyčistenie garáda popred  

          jeho rodinný dom a rodinné domy z niţšej strany, kde vyteká zapáchajúca voda z jeho  

          pozemku; 

      4/ starostovi obce dať v šachte za rodinným domom p. Pavla Bzinčáka, č. 144 upraviť  

          prietok cez p. Štefana Janečka, č. 143; 

      5/ dobudúcna osloviť majiteľov pozemkov, ktorí nemajú rúry na obecnom kanáli, aby si ich  

          v dohľadnom čase zadováţili a osadili; 

      6/ starostovi obce písomne vyzvať p. Michala Brčáka, č. 90: 

          - na odstránenie stavby - siláţnych ţľabov na základe stavebného zákona č. 50/1976 Zb. 

          T: 30. 05. 2015 

          - na odstránenie hnoja vedľa cesty nad cintorínom, ktorý je nepovolenou skládkou; 

          - na podanie oznámenia obci, aké aktivity plánuje na uvedom pozemku v blízkej  

            budúcnosti; 

          T: 30. 11. 2014 

           

                   

Keďţe program jednania bol vyčerpaný a ďalšie pripomienky neboli, starosta dal 

hlasovať za uznesenie. Za uznesenie hlasovali všetci prítomní poslanci (Za: 6, Proti: 0, Zdrţal 

sa: 0), takţe uznesenie bolo jednohlasne schválené. Starosta obce poďakoval prítomným za 

účasť a zasadanie ukončil. 

 

Zapísala: Bc. Alţbeta Páterková 

 

 

Overovatelia: Anna Rončáková, v. r. 

 

  Mgr. Martin Bodorík, v. r. 

 

 

 

Starosta obce:  Jozef Stančík, v. r. 

 

 

 

 

 

 

 



 

 



 

 



 

 



 

 



 

 



 

 



 

 



 

 



 

 

 



 

 

 

 

 

 
 


